

# AROMATHERAPY USB DIFFUSER 芳香疗法USB香薰器

A great way to scent around the environment with your computer  
绝佳的方式散发香味于您的周围的环境

天然高尚的“芳香疗法”  
Sensational Aromatherapy  
Indulgence



mysense™

## What is Aromatherapy ?

Aromatherapy is the practice of using the 100% Pure Essential Oils extracted from flowers and plants to enhance psychological and physical well-being. The inhaled of aroma from these "Essential Oils" are widely believed to stimulate brain functions like mood enhancement and increased cognitive function.

### 何谓“芳香疗法”：

“芳香疗法”其基本概念就是使用100%纯植物萃取的芳香精油，利用「芳香」所蕴含的力量，激发人类与生俱来的治愈能力，维持身心两方面的健康疗养与美容养颜上也能带来轻松，增强能量，减轻压力，恢复精神、身体和灵魂的平衡。“芳香疗法”可定义为慎重使用精油精保持和增强身体、心理和精神的健康。”

## 100% PURE ESSENTIAL OIL / 100%天然纯植物精油

### RELAXING 放松减压

*Ingredient* 含量: Lavender 薰衣草; Geranium 天竺葵; Lemon 柠檬; Orang 橙

*Function* 功能:

Helps to relieve stresses, thus inducing relaxation and peace of mind. 静化心灵，平静情绪，舒解紧张或压力，提振精神及活力。

### CONCENTRATION 专注提神

*Ingredient* 含量: Peppermint 薄荷; Lemon 柠檬; Rosemary 迷迭香

*Function* 功能:

Helps to relieve tiredness and refreshes the mind, promoting better concentration and vivid memory. 纾解疲惫和紧张的心灵。帮助澄清思绪，增强记忆力，专注力与提神醒脑。

### LUCKY 提升人气

*Ingredient* 含量: Bergamot 佛手柑; Orange 橙; Geranium 天竺葵

*Function* 功能:

Helps to keep a joyous mind, invigorates our body and enhances our confidence, thus making us more likable and bringing about charisma. 使心情愉快，提振精神及活力。增强自信心，提升人气，人缘与运气。

### ROMANTIC 浪漫催情

*Ingredient* 含量: Ylang Ylang 香水树; Geranium 天竺葵; Grapefruit 葡萄柚

*Function* 功能:

Enhances the confidence, charm and charisma in a woman, making her romantically more desirable. 放松心情，使心情欢愉振奋。提升女人魅力与自信心，增加浪漫气氛。

### WEALTH 招财积福

*Ingredient* 含量: Sandalwood 檀香; Ylang Ylang 香水树; Orange 橙; Clary Sage 快乐鼠尾草

*Function* 功能:

Enhances a more vibrant energy in us, thus bringing about prosperity in our businesses, auspices, happiness and harmony.

提振活力及奋斗精神，促进生意兴隆，万事顺利。带来祥和与幸福感，平平安安，招财积福。



100% PURE  
ESSENTIAL OIL  
100%天然植物精油

France Formulation  
法国配方

Distributed by:

**Denz Technology Sdn Bhd** (722858-M)

38, Jalan Tasik Indah 3, Taman Tasik Indah, Off Jalan Ipoh Batu 5,  
51200 KL, Malaysia Tel: +(6) 016 3313 949  
email: mysense131419@gmail.com

[www.mysense-wellness.com](http://www.mysense-wellness.com)